

Singapore-headquartered corporate service provider establishes foothold in Hong Kong

Singapore-headquartered corporate service provider 3E Accounting opened its Hong Kong office today (8 July 2020), tapping the continuous growth in demand for corporate services among newly set up companies in the city.

investhk.gov.hk/en/news/singapore-headquartered-corporate-service-provider-establishes-foothold-hong-kong.html

July 8, 2020



Founder and Chartered Accountant Mr Lawrence Chai



All the guests at the virtual office opening

The office is located in downtown Central and offers a series of professional services including company incorporation, accounting, tax, immigration and compliance services for start-ups and small and medium-sized enterprises (SMEs). Founder and Chartered Accountant Mr Lawrence Chai said that he is confident that the number of foreign investors setting up a base or presence here will continue to grow in the long term given Hong Kong's unique economic and geographic advantage in relation to Mainland China's development.

Mr Chai said, "Hong Kong is an international finance and business hub offering access to the global markets. It is also an important gateway to the Mainland with pivotal roles in the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area and the Belt and Road Initiative. The city has strong appeal to foreign companies as a strategic springboard to tap business opportunities in the world and China, which provides 3E Accounting ample business opportunities not found elsewhere."

He added, "The opening of the Hong Kong office will expand our service offerings to our clients, many of whom are keen to invest and incorporate their business in Hong Kong. It is our long-term business strategy to channel our expertise to support our clients' overseas growth and expansion."

Associate Director-General of Investment Promotion Dr Jimmy Chiang said, "We welcome the opening of 3E Accounting in Hong Kong, which will add a premium choice for SMEs and entrepreneurs who value quality corporate services to support their operations in Hong Kong. Let me wish 3E Accounting and all their clients every success in their business in Hong Kong and beyond."

About 3E Accounting

Established in 2011, 3E Accounting provides affordable corporate services to start-ups and SMEs. Its mission is to offer the three Es - efficiency, effectiveness and economy in complete suite of services that address all aspects of professional services including company incorporation, accounting, tax, immigration and compliance services and ongoing administration for every business entity. For more information, please visit www.3ecpa.com.hk.

About Invest Hong Kong

Invest Hong Kong is the department of the Hong Kong Special Administrative Region Government responsible for attracting foreign direct investment and supporting overseas and Mainland businesses to set up or expand in Hong Kong. It provides free advice and customised services for overseas and Mainland companies. For more information, please visit www.investhk.gov.hk.

For an event photo, please visit www.flickr.com/photos/investhk/albums/72157714986279861.

Ends

08.07.2020



新加坡企業服務供應商落戶香港

新加坡企業服務供應商3E會 計在香港開設的辦事處今日(2020年7月8日)開幕,以滿足 在香港新成立的公司對企業服務日益增長的需求。

IK investhk.gov.hk/zh-hk/news/singapore-headquartered-corporate-service-provider-establishes-foothold-hong-kong.html

July 8, 2020



3E會計創辦人及註冊會計師蔡忠洪



虚擬開幕禮出席嘉賓

該辦事處位於中環商業區,為中小企和初創企業提供一系列的專業服務,包括公司註冊、會計、稅務、入境和合規服務。公司創辦人及註冊會計師蔡忠洪表示,香港在內地發展中佔獨特經濟及地理優勢,相信長遠而言,海外投資者選擇落戶香港數目會持續增長。

蔡忠洪說:「香港不但是國際金融和商業樞紐,有利公司開拓國際市場,亦在粵港澳大灣區及『一帶一路』建設中擔當重要角色,是公司進入內地市場的重要門廊。這些優勢對打算藉香港為跳板拓展內地和國際業務的海外公司而言極具吸引力,為我們提供龐大商機,是其他地方無可比擬的。」

他補充:「我們有很多客戶積極在香港投資和開業,公司在香港開設辦事處將擴展我們為客戶提供的服務,我們的長遠商業策略是提供專業支援以協助客戶拓展海外業務。」

投資推廣署助理署長蔣學禮博士表示:「我們很歡迎3E會計在香港開設辦事處,為着重優質企業服務的香港中小企和企業家提供優越的選擇,支援他們在香港的運作。我祝願3E會計香港分公司及其客戶在香港的業務蒸蒸日上,藉香港拓展區內業務。」

關於3E會計

3E會計於二○一一年成立,為中小企和初創企業提供價格相宜的企業服務,致力為客戶提供具效率、有效和符合經濟效益的一站式全面企業服務方案,範圍包括公司註冊、會計、稅務、入境、合規服務,以及其他行政服務等。如欲了解更多關於3E會計的資料,可瀏覽

www.3ecpa.com.hk

關於投資推廣署

投資推廣署是香港特別行政區政府屬下部門,專責促進外來直接投資,致力協助海外及內地企業在香港開設或擴展業務。該署為海外及內地企業提供免費資訊及專業支援服務。如欲查詢更多資料,歡迎瀏覽該署網站www.investhk.gov.hk。

如欲索取活動相片,請瀏覽:

www.flickr.com/photos/investhk/albums/72157714986279861.

完

08.07.2020



Why Hong Kong

Industries

Our Clients

Setting up in Hong Kong

Events

Contact Us

Home > News

News

Latest News

All Location

All Business Sectors

Q Search for News & Press Media

Go





23.06.2020

Advertising technology company Adcore Inc sets up regional headquarters in Hong Kong



03.06.2020

Singapore-based cross-border payments company TranSwap upgrades its Hong Kong office into regional headquarters



01.06.2020

Singapore-based social enterprise Dignity Kitchen proves a hit in Hong Kong



12.05.2020

UK design studio opens first international outlet in Hong Kong



04.05.2020

Special News



27.04.2020

Singaporean company providing independent directorship services uses Hong Kong to expand its business ...



30.03.2020

Australia-based eco-friendly coffin manufacturer uses Hong Kong to expand in Asia



30.01.2020

Postponement of StartmeupHK Festival



23.01.2020

InvestHK announces core events of extended StartmeupHK Festival 2020

Load More

Get Connected with Us













Quick Links

About InvestHK Case Studies

FAQ Industries

Events

Why Hong Kong?

News Resource Centre

Annual Open Data Plans Promotion of Racial Equality

Hong Kong Set-up Guide

Business Locations Company Bank Accounts

Employment Policy Incorporate a Company Register the Business

Set up A Company

Tax Basics

Visa

Useful Links

2019 Policy Address

2020-21 Budget

Belt and Road Initiative. Hong Kong

Companies Registry

Corruption Prevention Advisory Service

CreateHK

GovHK

Guangdong-Hong Kong-Macao Greater

Bay Area

HK Cyberport

HK Science Park

HK Tourism Board

HKMA - Account Opening

Hong Kong Connect 2019-20

Hong Kong Productivity Council

Hong Kong Smart City Blueprint Portal

Hong Kong's Legal Services

MEHK

News.gov.hk

Prohibition on Face Covering

Regulation

Significant Controllers Registers by

Company

Talent List Hong Kong

Technology Talent Admission Scheme The Fight Against the Coronavirus

Head Office Contact

Invest Hong Kong

24/F, Fairmont House, 8 Cotton Tree Drive, Central, Hong Kong

+852 3107 1000

· +852 3107 9007

Opening Hours 8:45 a.m. - 12:30 p.m.

1:30 p.m. - 6:00 p.m.

Monday to Friday (Closed on Saturday, Sunday and public holidays)



